
Til ø-repræsentanten 

Det er med stor bekymring vi gennem endnu en turistsæson har set på et tiltagende rod ved miljøstationen 
midt i vores by. Vi undrer os over hvor evalueringen af forsøget bliver af? Vi er flere der synes at det forsøg 
ikke er en gevinst for øen. Det har gennem hele juli måned været helt umuligt at komme til containerne 
p.g.a. ophobet materiale, og det kan vel ikke være det der er meningen. Vi synes det er et ærgerligt syn 
som skal møde vore turister midt i Drejø by og tæt på et af øens spisesteder. 

Mon det skal være løsningen på vores affaldssortering på Drejø? Undertegnede vil gerne foreslå at vi på 
Drejø i stedet får samme løsning som alle andre i kommunen: En miljøvogn fra Svendborg, som henter og 
tager vores affald med til genbrugsstationen i Svendborg.  

4. august 12. august


	Punkt 7 - Bilag 1 - Det er med stor bekymring vi gennem endnu en turistsæson har set på et tiltagende rod ved miljøstationen midt i vores by.docx

